



國際認可認證有限公司

Accredited Certification International Limited



Your Trustworthy Partner in Certification & Assessment  
Provision of Management Training, Research & Survey

## Arrangement of Training Course under Tropical Cyclone and Black Rainstorm Warning

Please be informed that if there is a Black Rainstorm Warning or hoisting of typhoon signal No. 8 or above on the training date, the course will be cancelled and postponed. ACI will soon notify all relevant students the date and time of next course.

Notes:

<b>If the cancellation of Black Rainstorm Warning or lowering of typhoon signal No. 8 on or before:</b>	
8:00am,	Training course will be started as normal at 9:30am.
12:30 noon.	Training course will be resumed same day at 2:00pm.

Please contact our Training Department at (o) 39778983 for any emergency during office hour. Thanks!

### 有关培训课程于热带气旋或者黑色暴雨警告期间的安排

请注意，在8号或以上热带气旋警告信号或黑色暴雨警告信号生效期间，所有课程将会取消並延期进行。ACI会尽快通知所有学员相关课程的最新安排、复课日期和时间。

请注意：

<b>若8号或以上热带气旋警告信号或黑色暴雨警告信号在以下時間前取消，</b>	
上午8时	当天的课程即将会如常上午9时30分进行
中午12时30分	当天的课程即将会下午2时进行

若有任何疑问或遇紧急情况，请於办公時間致电39778983 与我们培训部门联络。谢谢！



Accredited Certification International Limited  
Unit 1901, Yen Sheng Ctr, 64 Hoi Yuen Rd, Kwun Tong, Kln, Hong Kong  
Tel: 3977 8988 Fax: 2806 1940  
enquiry@aci-limited.com www.aci-limited.com

